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ZÁPISNICA 

zo 14. riadneho zasadnutia AS TU 

28. januára 2021 o 10.00 h 

Zasadačka rektora, online zasadnutie. 

 

Prítomní: Mgr. Tomáš Godiš, PhD., doc. PhDr. Juraj Hladký, PhD., doc. RNDr. Dušan Holý, 

CSc., doc. PaedDr. Andrej Závodný, PhD., Mgr. Romana Martincová, doc. PhDr. Andrea 

Botíková, PhD., MPH, prof. PhDr. Mgr. Patrícia Dobríková, PhD. et PhD., PhDr. Kristína 

Grendová, PhD. MPH, Bc. Vanesa Chebenová, Bc. Peter Gába, Mgr. Patrik Sivčo, PhD., doc. 

JUDr. Monika Jurčová, Mgr. Veronika Zoričáková, PhD., doc. JUDr. Peter Varga, PhD., JUDr. 

Jakub Neumann, prof. ThDr. Ladislav Csontos SJ, PhD., ThLic. Marek Heczei, PhD., Mgr. et 

Mgr. Lukáš Jeník, PhD., doc. ThDr. Jozef Kyselica, Mgr. Martin Šarkan, PhD., Katarína 

Kalamenová, Mgr. Katarína Koleničová, Bc. Simona Bagalová, prof. PhDr. Ivan Gerát, PhD., 

Mgr. Katarína Karabová, PhD., PhDr. Pavol Krištof, PhD., PhDr. Peter Žitný, PhD., Dominika 

Monika Koritková, PhDr. Henrieta Žažová, PhD., Ing. Soňa Domesová 

Ospravedlnení: doc. Mgr. Martin Brestovanský, doc. PhDr. Ondrej Botek, PhD., F.R.S.A., 

Mgr. Michaela Hromková, PhD., doc. JUDr. Mgr. Martina Gajdošová, PhD., doc. JUDr. 

Miriam Laclavíková, PhD., Mgr. Lucia Hrdličková, JUDr. Milan Hlušák, Zuzana Morongová, 

Patrícia Šuhajdová 

Hostia: prof. PaedDr. René Bílik, CSc., rektor TU, Ing. Daniela Naništová, kvestorka TU, doc. 

Marek Majdan, PhD., prorektor, JUDr. Zuzana Nevolná, PhD., prorektorka, PhDr. Adriana 

Krupová, PhD., riaditeľka kancelárie rektora, Bc. Filipovič 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Kontrola uznesení 

3. Správa o činnosti AS TU za rok 2020 

4. Prerokovanie a schválenie návrhu Dlhodobého zámeru TU v Trnave na roky 2021 – 

2026 

5. Schválenie návrhu nominácií za AS TU v Trnave do Rady pre vnútorné hodnotenie 

kvality TU v Trnave 

6. Rozličné 

 

Bod 1 – Otvorenie 

 

Štrnáste riadne zasadnutie Akademického senátu Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej 

len „AS TU“) otvorila Mgr. Katarína Karabová, PhD., (ďalej len „predsedníčka AS TU“). 

Privítala rektora TU a prítomných hostí. 

 

Na základe kontroly prezenčnej listiny skonštatovala uznášaniaschopnosť AS TU, ktorý 

pristúpil k voľbe svojich pracovných orgánov. AS TU prijal nasledovné uznesenia: 

 

Uznesenie AS TU 14R-1/28012021 

AS TU ustanovuje za predsedu volebnej komisie 14. riadneho zasadnutia AS TU PhDr. Kristínu 

Grendovú, PhD., MPH, a za členov volebnej komisie, ktorí budú zároveň pôsobiť ako skrutátori 

14. riadneho zasadnutia AS TU za zamestnaneckú časť PhDr. Pavla Krištofa, PhD., a za 

študentskú časť Mgr. Katarínu Koleničovú. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 24 

za: 23 

proti: 0 

zdržal sa: 1 
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Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov. 

 

 

Uznesenie AS TU 14R-2/28012021 

AS TU schvaľuje za predsedu návrhovej komisie 14. riadneho zasadnutia AS TU prof. PhDr. 

Ivana Geráta, PhD., a za členov návrhovej komisie za zamestnaneckú časť doc. PaedDr. 

Andreja Závodného, PhD., a za študentskú časť Bc. Petra Gába. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 25 

za: 23 

proti: 0 

zdržal sa: 2 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov. 

 

Uznesenie AS TU 14R-3/28012021 

AS TU schvaľuje za overovateľov zápisnice zo 14. riadneho zasadnutia AS TU za 

zamestnaneckú časť PhDr. Henrietu Žažovú, PhD,. a za študentskú časť Mgr. Romanu 

Martincovú. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 25 

za: 23 

proti: 0 

zdržal sa: 2 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov. 

 

AS TU následne prešiel k schvaľovaniu programu 14. riadneho zasadnutia AS TU a prijal 

uznesenie: 

 

Uznesenie AS TU 14R-4/28012021 

AS TU schvaľuje program 14. riadneho online zasadnutia v predloženom znení: 

1. Otvorenie 

2. Kontrola uznesení 

3. Správa o činnosti AS TU za rok 2020 

4. Prerokovanie a schválenie návrhu Dlhodobého zámeru TU v Trnave na roky 2021 – 

2026 

5. Schválenie návrhu nominácií za AS TU v Trnave do Rady pre vnútorné hodnotenie 

kvality TU v Trnave 

6. Rozličné 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 25 

za: 25 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo schválené jednomyseľne. 

 

 

Bod 2 – Kontrola uznesení AS TU 

 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že neboli prijaté žiadne uznesenia, ktoré by bolo 

potrebné kontrolovať. 
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Bod 3 – Správa o činnosti AS TU za rok 2020 

 

Predsedníčka AS TU uviedla, že v zmysle § 9 ods. 1 písm. r) zákona č. 131/2002 Z. z. 

o vysokých školách podáva AS TU akademickej obci správu o svojej činnosti, ktorú zverejňuje 

na webovom sídle univerzity najmenej na štyri roky. Návrh správy o činnosti bol členom AS 

TU zaslaný elektronicky a predsedníčka AS TU konštatovala, že jej nebol doručený žiadny 

písomný pozmeňujúci návrh. Keďže ani na zasadnutí nikto nemal námietky voči materiálu, AS 

TU prešiel k hlasovaniu a prijal uznesenie: 

 

Uznesenie AS TU 14R-5/28012021 

AS TU schvaľuje Správu o činnosti AS TU za rok 2020 v predloženom znení a ukladá 

tajomníčke AS TU zverejniť ju na webovom sídle univerzity. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 25 

za: 25 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 

 

Bod 4 – Prerokovanie a schválenie návrhu Dlhodobého zámeru TU v Trnave na roky 

2021 – 2026 

 

Predsedníčka AS TU informovala, že dňa 19. 1. 2021 ju rektor TU René Bílik v zmysle 

§ 9 ods. 1 písm. j) zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách požiadal o prerokovanie 

a schválenie návrhu Dlhodobého zámeru Trnavskej univerzity v Trnave na roky 2021 – 2026. 

(ďalej len DZ). 

Rektor TU René Bílik sa ujal slova, skonštatoval, že predchádzajúcemu DZ skončila 

platnosť. Nový DZ je odlišný, pretože reaguje na zmenu zákona o VŠ a na štandardy, ktorým 

budeme prispôsobovať svoju činnosť. Procedúra tvorby DZ bola nasledovná – DZ bol na 

diskusii na zasadnutí GR TU, potom na zasadnutí KR TU, prerokúvala ho Správna rada TU, 

Vedecká rada TU, bol ponúknutý na diskusiu aj akademickej obci, ale je potrebné ho schváliť 

aj v AS TU pred zaslaním na MŠ. Na zasadnutí AS TU boli zúčastnení aj prorektori, ktorí 

pripravovali DZ, aby zodpovedali prípadné otázky. Rektor požiadal AS TU o schválenie DZ. 

Predsedníčka otvorila diskusiu k tomuto bodu, doc. Varga sa pýtal, či TU má nejaký 

systém vyhodnocovania DZ, resp. odpočet plnenia plánov. Rektor uviedol, že DZ sa po 

schválení MŠ spracuje do ročných plánov TU a súčastí, každoročne sa vyhodnocuje plnenie 

ročného plánu na zasadnutí KR TU, vypracúva sa aj Výročná správa TU za celý rok, jednotliví 

prorektori na každom zasadnutí predkladajú mesačné plnenie úloh ročného plánu. 

Keďže žiadne pripomienky predložené neboli, predsedníčka AS TU dala hlasovať a AS 

TU prijal uznesenie: 

 

Uznesenie AS TU 14R-6/28012021 

AS TU schvaľuje návrh Dlhodobého zámeru Trnavskej univerzity na roky 2021 – 2026 

v predloženom znení. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 25 

za: 23 

proti: 0 

zdržal sa 2 
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Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov. 

 

Bod 5 – Schválenie návrhu nominácií za AS TU v Trnave do Rady pre vnútorné 

hodnotenie kvality TU v Trnave 

 

Predsedníčka AS TU uviedla, že členovia AS TU majú povinnosť predložiť na 

schválenie Akademickému senátu Trnavskej univerzity v Trnave návrh nominácií do Rady pre 

vnútorné hodnotenie kvality TU v Trnave (ďalej len RVHK TU). 

Rektor sa vyjadril, že RVHK TU je nový orgán, ktorý vznikne v momente, keď MŠ 

zaregistruje dodatok v Štatúte TU, ktorý zatiaľ nie je MŠ schválený. Tento orgán sa svojou 

činnosťou bude orientovať na hodnotenie kvality študijných programov, hodnotenie oblasti 

kvality habilitačných konaní atď. Na návrh AS TU, dekanov a rektora, rektor vymenúva RVHK 

TU, rada bude mať 15 členov, za každý študijný odbor dekani fakúlt nominujú do dočasných 

pracovných skupín ďalších 5 členov. Rektor je povinný vymenovať 5 členov tak, ako ich 

navrhujú senátori a dekani. Štatút rady RVHK bude túto činnosť ukotvovať, prebehol diskusiou 

a pripomienkami fakúlt, a keď bude skompletizovaný, bude ho schvaľovať KR TU a potom ho 

schvaľuje AS TU. Rektor požiadal o nominácie AS TU. 

 

Predsedníčka uviedla, že s návrhmi nominácií do RVHK sa mohli členovia AS TU 

oboznámiť vopred, nakoľko im boli doručené spolu s ostatnými materiálmi, CV nominovaných 

kandidátov do RVHK TU a potvrdila, že jej boli doručené aj ich písomné súhlasy s nomináciou. 

Následne vyzvala členov AS TU za zamestnaneckú časť, aby predstavili kandidátov: 

 

Predstavenie kandidáta absolventa predniesol prof. Ladislav Csontos SJ. Informoval, že 

Ing. Mgr. Kristína Šmogrovičová absolvovala TF TU a EU v Bratislave, v praxi sa pohybuje 

v IT oblasti, jej technické smerovanie potrebuje vyvážiť humanitnou stránkou. Prof. Csontos ju 

vníma ako vhodnú kandidátku, pretože by mohla byť mostom, ktorý spája technické 

a humanitné odbory a pomáha odpovedať na problémy, ktorým čelia humanitné odbory. 

 

Uznesenie AS TU 14R-7/28012021 

AS TU schvaľuje nomináciu na člena RVHK v pozícii absolventa Ing. Mgr. Kristínu 

Šmogrovičovú. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 20 

za: 17 

zdržal sa: 3 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov. 

 

Ďalšieho kandidáta – domáceho partnera, Mgr. Jána Kutana, nominovala doc. JUDr. 

Miriam Laclavíková, ktorá poverila kolegu doc. Vargu, aby ho krátko predstavil. Mgr. Kutan 

je absolventom Právnickej fakulty UK v Bratislave, je advokátom, venuje sa aj zahraničnej 

klientele, čo je gro jeho činnosti v rámci advokácie, preto spĺňa požiadavku z hľadiska praxe. 

Je podpredsedom Slovenskej advokátskej komory, spĺňa požiadavky na kvalitu praxe, bude 

vedieť identifikovať aj požiadavky na zvýšenie kvality VŠ vzdelávania. Keďže neboli žiadne 

otázky ku kandidátovi, senát pristúpil k tajnému hlasovaniu zamestnaneckej časti. 

 

 

Uznesenie AS TU 14R-8/28012021 

AS TU schvaľuje nomináciu za člena RVHK TU v pozícii domáceho partnera Mgr. Jána 

Kutana. 
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Hlasovanie: 

Prítomní: 20 

za: 20 

zdržal sa: 0 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo schválené jednomyseľne. 

 

Ďalšieho kandidáta – zahraničného partnera – doc. Víta Hušeka, Th.D. predstavil prof. 

Ladislav Csontos. Informoval prítomných, že doc. Hušek pôsobí na Univerzite Palackého 

v Olomouci v pozícii dekana Teologickej fakulty, zodpovedný je za akreditácie a je aj členom 

vnútornej rady univerzity. V ČR má tento systém vnútorného akreditovania určitú tradíciu 

a doc. Hušek je od začiatku s týmto procesom oboznámený, preto by mohol byť nápomocný 

svojimi skúsenosťami z ČR. Úzko spolupracuje tiež s Karlovou univerzitou v Prahe. Výhodou 

tohto kandidáta je aj to, že jazyková bariéra je minimálna. Keďže ďalšie návrhy predložené 

neboli, AS TU prešiel k tajnej voľbe za zamestnaneckú časť a prijal uznesenie: 

 

 

Uznesenie AS TU 14R-9/28012021 

AS TU schvaľuje nomináciu za člena RVHK TU doc. Víta Hušeka, Th.D. v pozícii zahraničného 

partnera. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 19 

za: 19 

zdržal sa: 0 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo schválené jednomyseľne. 

 

Návrh nominácie kandidáta študenta Mgr. Adriána Kobetiča do RVHK TU za 

študentskú časť zaslala Mgr. Romana Martincová a predstavila ho nasledovne: Mgr. Kobetič je 

absolventom FF TU, v súčasnosti je v 1. ročníku doktorandského štúdia v dennej forme na 

Katedre dejín a teórie umenia FF TU v spolupráci s externou vzdelávacou inštitúciou – 

Centrom vied o umení SAV. Keďže neboli žiadne otázky ku kandidátovi, AS TU prešiel 

k tajnej voľbe za študentskú časť a prijal uznesenie: 

 

Uznesenie AS TU 14R-10/28012021 

AS TU schvaľuje Mgr. Adriána Kobetiča za zástupcu študentov v Rade pre vnútorné hodnotenie 

kvality TU v Trnave. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

za: 9 

zdržal sa: 0 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo schválené jednomyseľne. 

 

Mgr. Romana Martincová predstavila aj ďalšieho kandidáta študenta – Mgr. 

Jozefa Sopoligu. Je absolventom Pedagogickej fakulty UPJŠ Košice, v súčasnosti je riaditeľom 

Evanjelickej spojenej školy v Martine, je externým študentom na PdF TU, zavádza rôzne 

inovatívne projekty na Evanjelickej spojenej škole, preto je vhodným kandidátom do RVHK 

TU. Ďalšie návrhy predložené neboli, AS TU prešiel k tajnej voľbe za študentskú časť a prijal 

uznesenie: 

 

Uznesenie AS TU 14R-11/28012021 

AS TU schvaľuje Mgr. Jozefa Sopoligu za zástupcu študentov v Rade pre vnútorné hodnotenie 

kvality TU v Trnave. 
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Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

za: 8 

zdržal sa: 1 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov. 

 

 

Bod 6 – Rozličné 

 

Rektor požiadal predsedníčku AS TU o vystúpenie. Na úvod poďakoval za nominácie 

a ich schválenie AS TU, vyjadril svoje presvedčenie, že každá nominácia bude prínosom pre 

TU. 

V prvom bode svojho príhovoru rektor informoval o vzniku konzorcia U10+, pod 

ktorým je združeným 10 univerzít vrátane TU. Sme prvým zaregistrovaným konzorciom. MŠ 

ho zaregistrovalo dňa 22. 1. 2021. 

 

Ďalej sa rektor venoval novele zákona o VŠ, ktorá koluje v kuloároch. Toto znenie nie 

je oficiálnym znením, preto je opatrný vo vyjadreniach, ale duch predpisu ukazuje na odbúranie 

autonómie samosprávnych kompetencií VŠ. Novela zákona o VŠ neráta s existenciou 

konzorcií, ale hovorí o zlučovaní VŠ. V novele zákona o VŠ je správna rada zaradená medzi 

riadiacimi orgánmi a jej členov menuje štát. Ide o radikálny zásah do podoby samosprávy – ide 

o zrušenie AS fakúlt. Rektor plánuje oficiálnu verziu novely dať k dispozícii AS TU, aby sa 

senátori a akademická obec vedeli vyjadriť, resp. pripraviť reakciu na tento atak. 

 

Rektor prešiel k ďalšiemu bodu, a to k avizovanej možnosti na spájanie VŠ. Uviedol, že 

z jeho stretnutí a rokovaní na úrovni SRK, s ministrom školstva atď., vníma masívny tlak na 

redukciu VŠ. Slovenská vláda si dala za svoj cieľ redukciu VŠ. Tému možného spájania VŠ 

predložil rektor na zasadnutí KR TU už minulý rok, aj tento rok, pretože táto snaha MŠ bude 

spojená aj s ekonomickým tlakom. Rektor Bílik poznamenal, že má korektné vzťahy s rektorom 

UCM, vie, že sa týmto spájaním s TU zaoberajú, navrhli nám vytvorenie pracovnej skupiny. 

Konštatoval, že sa musíme pripravovať na túto diskusiu, klásť otázky a argumentovať, keď ten 

tlak zosilnie, aby sme neťahali za kratší koniec. KR TU poverilo rektora, aby sa rokovaniam 

s UCM nevyhýbal. 

 

Na záver rektor informoval, že deklaroval názor, že ministerstvo otvára veľa procesov 

naraz – zákon o kvalite vysokoškolského štúdia, zároveň prišlo výrazné krátenie financií 

a novela VŠ zákona, ktorá destabilizuje celú situáciu na VŠ. Požiadal o postupné kroky, tzn. 

najprv realizovať proces kvality. Uviedol, že akákoľvek debata o zlučovaní má byť až po tom, 

keď budeme vedieť na akej kvalitatívnej úrovni sme my a na akej je náš prípadný partner. A to 

budeme vedieť, až keď prebehne hodnotenie kvality. Rektor požiadal senátorov o vyjadrenie 

názoru a návrhu hranice ako krajného bodu, za ktorý nemôže v rokovaniach o zlúčení ísť. 

 

Do diskusie sa prihlási doc. Hladký. Uviedol, že mantinel vyplynul z toho, čo rektor 

povedal a on sa k nemu prikláňa. Je nepriestrelný a jasne formulovaný. Návrh novely VŠ 

zákona, ktorý je v obehu na verejnosti, je podľa jeho názoru nebezpečný, centralizujúci 

a likvidačný, ide o včlenenie VŠ priamo do rúk ministrovi. Medzi kompetentnými 

predstaviteľmi sa polemizuje, prečo sú tieto veci navrhnuté vo VŠ zákone. Niektoré časti 

priamo nadväzujú na odvolanie rektora STU. Ukazuje sa, že manifesty a iné vyhlásenia 

a stanoviská nepostačujú. Otázka je, aké stanovisko zaujať, aby bolo počuteľné, aby ľudia 

začali uvažovať, aké dôsledky to prinesie. 

Prof. Gerát sa v diskusii vyjadril, že téma spájania univerzít v Trnave ho dlhodobo 

fascinuje – existencia dvoch podobných univerzít v Trnave ho zaujíma. Dôvody na spájanie sú 

rôzne, jeho zaujíma kvalita vzdelávania – tá je u nás vyššia. Sleduje tiež vývin hodnotových 

pozícii, dôraz sa presunul z pozícií univerzít na študijné programy, teda aké študijné programy 
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vedia splniť kritériá. UCM už má niektoré programy, ktoré by mohli byť úspešné a nemali by 

sme ich podceňovať, ale brať to do úvahy. Netreba podceňovať ani politickú vôľu zlučovať 

univerzity, kvalita ale musí zostať našou prioritou – tam sú mantinely. 

Prof. Csontos vidí problém v novele VŠ zákona, ktorý odoberá autonómiu VŠ. Je to 

stála tendencia úradníkov centralizovať moc nad VŠ. Jeho skúsenosť zo zahraničia je taká, že 

je tam väčšia sloboda, existuje viacero univerzít rovnakého zamerania v jednom meste 

a nespôsobuje to problémy. Kvalita sa podľa neho nedá dosiahnuť administratívnym opatrením, 

ale treba sa vyjadriť k tejto slepej uličke. Mali by sme sa postaviť za to, čo je demokratické na 

univerzite, a to je samospráva univerzít. 

 

Rektor poďakoval za vyjadrenia diskutérom. Súhlasil, že netreba pristupovať k UCM 

s dešpektom. Podľa jeho slov UCM pristupuje k zlučovaniu prípravou technickej realizácie. 

Informoval, že MŠ poskytlo niektorým univerzitám v konzorciu financie na projekt Štúdia 

uskutočniteľnosti výhod a benefitov konzorcií. Rektor uviedol, že počká na výsledok integrácií 

v KE a BA, ako to dopadne a potom sa zariadime. Vyjadril snahu rokovať o technických 

parametroch zlučovania, ale bez vyjadrenia názoru akademickej obce nebude podnikať ďalšie 

kroky. 

 

Predsedníčka sa ujala slova a skonštatovala, že situácia je vážna vzhľadom na pozíciu 

AS TU a na charakter zmien v novele vysokoškolského zákona. Akademické senáty na celom 

Slovensku sa zaoberajú touto situáciou, o výsledku bude predsedníčka informovať. 

Predpokladá, že manifesty nebudú postačovať, dokument Úspešné Slovensko bol komentovaný 

mnohými, ale nič z pripomienok sa do novely VŠ zákona nedostalo. Je veľká snaha prijať 

novelu veľmi rýchlo. Predsedníčka vyzvala senátorov, aby spoločne rozmýšľali, ako inak dať 

najavo svoje stanovisko, aby nebola táto novela prijatá. 

Rektor sa vyjadril, že k tvorbe novely nebol prizvaný nikto z akademického sektora a že 

taký silný ťah štátu k posilneniu vlastnej pozície neočakával. Informoval, že doc. Kováčik sa 

na ministerstve pýtal, kto je autorom tejto novely, ale odpoveď nedostal. Na mieste, podľa 

rektora Bílika, bude zvažovať radikálne reakcie najmä študentov. 

Doc. Hladký sa vyjadril, že dokument ho znepokojil do takej miery, že si spomenul ako 

zvažoval účasť na novembrových demonštráciách v roku 1989. Táto novela môže byť podľa 

jeho názoru v parlamente v skrátenom legislatívnom konaní z rôznych dôvodov. Existuje 

riziko, že prostredníctvom rôznych poslaneckých návrhov sa táto situácia môže ešte 

skomplikovať. 

Predsedníčka AS TU skonštatovala, že v reakciách predsedov senátov zaznamenala 

informáciu, ktorá ju prekvapila, a síce, že členovia niektorých akademických samospráv sú 

naklonení tejto novele, teda aj medzi nami sú takí, ktorí by túto novelu podporili. Doc. Hladký 

na to reagoval, že sú VŠ v dvoch mestách, ktorým vyhovuje táto situácia. Predsedníčka 

vyjadrila prísľub, že v predsedníctve AS TU budú rozmýšľať o spojení s inými senátmi VŠ, 

aby ich reakcia mala efekt. 

 

Na záver zasadnutia predsedníčka informovala, že ďalší termín zasadnutia AS TU sa 

bude odvíjať od toho, v akom termíne predloží rektor dokumenty Štatút RVHK, Výročnú 

správu o hospodárení TU a návrh rozpočtu TU na rok 2021 na schválenie AS TU. 

 

V Trnave dňa 28. januára 2021 

 

Schválil: Mgr. Katarína Karabová, PhD., predsedníčka AS TU 

 

 

Overili: PhDr. Henrieta Žažová, PhD., člen AS TU 

 

 Mgr. Romana Martincová, člen AS TU 
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Spracovala: Ing. Soňa Domesová, tajomníčka AS TU 

 


